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Ter attentie van: Raadsgriffie  

 

 

Betreft PFAS Vervuiling oppervlakte water Alblasserdam  

 

Geachte raadsleden. In de voorbije weken hebben inwoners van Alblasserdam kennis kunnen nemen van grote 

vervuiling van het oppervlaktewater in onze gemeente.   

 

In diverse tv ,- radio en nieuwprogramma’s is aandacht besteed aan de hoeveelheid PFAS chemicaliën welke 

onder andere in het oppervlakte water van Alblasserdam, specifiek het Lammetjeswiel en de daarmee 

verbonden sloten gevonden is.  

 

De conclusies uit deze onderzoeken roepen veel vragen op. Een aantal van deze vragen zou ik willen stellen aan 

de gemeenteraad van Alblasserdam  

 

1. Kan de gemeenteraad van Alblasserdam zich vinden in de conclusie dat het oppervlakte water binnen de 

gemeente te hoge waarde PFAS chemicaliën kent?  

 

2. Is de gemeenteraad van Alblasserdam bereid verder onderzoek te doen naar de gevolgen van deze conclusie?  

 

3 Is de gemeenteraad van Alblasserdam bereid om nog voor het eind van de zomer 2023 haar inwoners 

uitgebreid voor te lichten dan wel beheersingsmaatregelen te treffen waarmee inwoners en dieren het contact 

met PFAS tot een door het RIVM gestelde grens niveau beperken kan?  

 

4. Is de gemeenteraad van Alblasserdam bereid een samenwerking met de gemeente Dordrecht aan te gaan om 

verdere vervuiling te doen stoppen? 

 



5. Is de gemeenteraad van Alblasserdam bereid alle voorkomende kosten gemoeid met PFAS schade aan 

inwoners ,- landeigenaren en gedupeerde te vergoeden en of te verhalen op de veroorzaker?  

 

6. Is de gemeenteraad van Alblasserdam bereid een strafrechtelijk onderzoek te starten of te ondersteunen naar 

inzake verwijtbare PFAS vervuiling binnen de gemeente?  

 

 

Vriendelijk verzoek ik u bovenstaande vragen schriftelijk / mondeling te behandelen.  

 

 

N.A.W. gegevens bekend bij de Griffie 

 

 

 


